
Geachte (plv.) leden van de commissie voor Infrastructuur en Waterstaat, 
 
De leden Thijssen (PvdA) en Kröger (GroenLinks) stellen voor om de staatssecretaris van IenW te 
verzoeken voor het commissiedebat Externe veiligheid van a.s. woensdag 26 januari schriftelijk te 
reageren op het nieuwe RIVM-onderzoek naar Tata Steel en daarbij ook in te gaan op de mogelijke 
aanvullende acties die nodig zijn om de uitstoot van schadelijke stoffen verder te verminderen. 
 
Tevens verzoeken deze leden om de minister van EZK uit te nodigen voor het commissiedebat 
Externe veiligheid wegens haar betrokkenheid bij het dossier Tata Steel. 
 
U wordt verzocht om uiterlijk VANDAAG vrijdag 21 januari 2022 om 17.00 uur (gelieve met een 
‘Allen beantwoorden’ op dit e-mailbericht) aan te geven of  

- u akkoord gaat met dit voorstel om de staatssecretaris te verzoeken te reageren op het 
RIVM-onderzoek; 

- u akkoord gaat met het uitnodigen van de minister van EZK voor het commissiedebat Externe 
veiligheid.  

 
Spoedig na de reactietermijn van deze e-mailprocedure zal ik u informeren over de uitkomst.* 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Brenda Schuurkamp 

Adjunct-griffier vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat 

Griffier contactgroep Nederland-Frankrijk 

Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 
*Toelichting: 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 7.20, tweede lid, van het Reglement van Orde, luidende: 
2. Een commissie kan buiten haar vergaderingen langs schriftelijke weg besluiten over een voorstel dat naar het oordeel 
van haar commissievoorzitter eenvoudig en spoedeisend van aard is. Het besluit wordt genomen als ware de Kamer in 
voltallige samenstelling bijeen en stemde zij als bedoeld in artikel 8.25. 
  
 
 

https://www.rivm.nl/publicaties/onderzoek-herkomst-van-neergedaald-stof-en-stoffen-in-de-lucht-in-ijmond-regio

